
 

 

Protokoll 
Styrelsemöte 2021-10-05 
Lustigknopps samfällighetsförening 

Var: Lustigknoppsvägen 14 

När: 2021-10-05 kl 20.00 

Närvarande: 

Ingemar Sörqvist, Ordförande 

Per Skogö, Kassör 

David God, Driftsansvarig 

Sofia Ekdahl, Sekreterare 

1. Mötets öppnade 
Ordförande, hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 
2. Val av protokolljusterare 
Driftsansvarig valdes till att jämte ordföranden justera protokollet. 

 
3. Godkännande av dagordning och genomgång med uppföljning 

av beslut i tidigare protokoll 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna och tidigare protokoll gicks igenom.  

 

 

4. Ekonomi 
Kvartalsavier har skickats ut. Inget ytterligare rapporterades.  

 

5. Drift 
Det var god uppslutning på städdagen och särskilt arbete med grusgången gav gott 

resultat. Diskuterades att eventuellt göra nedre delen av grusgången vid en senare 

städdag. Avseende plantering bestämdes att det inte är aktuellt med något fruktträd 

samt att driftansvarig tar kontakt med arborist angående rådgivning. 

 

R3N har lämnat en offert på snöröjning, vilken innebär 2,5 % höjning jämfört med 

tidigare år. Genomgång av andra entreprenörer har gjorts i närtid och styrelsen ansåg 

inte det fanns behov av en ytterligare sådan.  

- Beslutades att acceptera R3Ns offert.  

 

Det finns budgeterat för byte av ljuskällor (15 000 kr). Diskuterades om det var en god 

idé att byta till LED-belysning även om det skulle bli något dyrare i inköp. Kostnaden kan 

sparas in på sikt med tanke på lägre elförbrukning och att byta krävs mer sällan. 

Driftansvarig ska följa upp.  

 

6. GDPR, efterlevandekontroll av rutin 
Styrelsen genomför en efterlevandekontroll enligt nedan. 

 

• GDPR-rutin tillgänglig på hemsidan? 

Ja 



• Kännedom om ägarbyte på fastighet? (§2e - Privatpersoner) 

Ja, Lustigknoppsvägen 1 har bytt ägare. 

• Behov av personuppgiftsradering från debiteringslängd eller fakturor? (§2e - 

Privatpersoner) 

Debiteringslängd har uppdaterats. 

• Behov av personuppgiftsradering från valberedningslogg? (§2e - Privatpersoner) 

Nej, känner inte till något behov av radering. 

• Kännedom om personuppgifter utöver rutin? (§2a - Privatpersoner) 

Nej, (var och en behöver påminnas om att löpande se över och rensa alla email 

mer än två år tillbaka. Säkerställa att inga vidarebefordrade email sparas på 

andra emailkonton.) 

• Är gällande personuppgifter nödvändiga? (§2b - Privatpersoner) 

Ja 

• Behov av/Kännedom om lagring utöver rutin (§2e - Privatpersoner) 

Nej 

• Behov av personuppgiftsradering från leverantörsförteckning/ Larmlista? (§3a - 

Leverantörer) 

Nej 

• Kännedom om personuppgifter utöver rutin? (§3a - Leverantörer) 

Nej 

• Behov av samtycke från leverantör? (§3c - Leverantörer) 

Nej 

• Behov av/Kännedom om lagring utöver rutin? (§3d - Leverantörer) 

Nej 

7. Övriga frågor 
Diskuterades att det förekommit dörrknackning av försäljare med tvivelaktig 

försäljningsmetod. Ingen åtgärd. 

Sekreterare ska uppdatera infoblad med information om t.ex. sommarfest och facebook. 

Infoblad ska delas ut till nyinflyttade. 

 

8. Nästkommande styrelsemöte 
- Vid styrelsemöte bestämdes att nästkommande möte skulle hållas 2021-11-23 kl 

20.00 på Lustigknoppsvägen 4. Innan justering av protokollet bestämdes att 

mötet skulle flyttas fram till 2021-12-09. 

 

9. Mötets avslut 
- Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade mötet. 

 
Justeras 

   

Per Skogö, justerare 

       

Ingemar Sörqvist, ordförande   Sofia Ekdahl, sekreterare 


